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Zápis ze 6. zasedání Komise pro regionální a mezinárodní spolupráci 

Přítomní členové: Ing. Dagmar Zvěřinová – starostka města a předsedkyně komise, 
MUDr. Marie Košťálová, Ing. Zdeněk Bervid, RNDr. Jan Filipenský, CSc., 
Mgr. Reda Ifrah, p. Vratislav Knoflíček, Mgr. Zdeněk Navrátil, 
Mgr. Zbyněk Vintr 

Omluvení členové: p. Miloslav Odvárka 

Dále přítomni: p. Václav Košťál 

Datum a místo konání: 17. dubna 2013, kancelář starostky města 

Program: 
1. Příprava setkání partnerských měst ve Žďáře nad Sázavou v květnu 2013 
2. MAS – možnosti spolupráce města Žďár nad Sázavou s NMNM (výsledky jednání) 
3. Žádost o podporu – Regionální sdružení pro stolní hokej a stolní kopanou Vysočina 

ad 1. 
Komise byla seznáme s programem Dnů partnerství ve Žďáře nad Sázavou, které proběhnou 
v termínu 8. – 12. května 2013. K účasti byl pozván velvyslanec Francie a Belgie. Belgická 
velvyslankyně se omluvila s tím, že v době konání bude mimo Českou republiku, francouzský 
velvyslanec svoji účast potvrdil. Starostka seznámila komisi s připravovaným programem, který je 
součástí tohoto zápisu. Komise navrhuje pozvat také menší delegaci z německého partnerského 
města Schmölln. Starostka pozvala přítomné členy komise k zapojení se do programu, p. Košťál 
obešle členy s potvrzením účasti na jednotlivých dnech programu. Komise se shodla na oficiálním 
daru každému partnerskému městu ve formě dárkové balení výrobků z medu z Vysočiny, pro 
účastnící se představitelé radnic z partnerských měst publikaci „Žďár nad Sázavou město pod 
Zelenou horou“ a kapesní publikaci „Žďárské vrchy“ pro každého účastníka Dnů partnerství. 

ad 2. 
Starostka informovala komisi, že bylo opětovně jednáno se starostou Nového Města na Moravě, 
zda jsou ochotni vystoupit z MAS „Zubří země“ za účelem vytvoření mas s naším městem. NMNM 
je také včetně okolních obcí součástí mikroregionu Novoměstsko, okolní obce tedy podmiňují 
vystoupení z MAS „Zubří země“ také jejich vystoupením z Mikroregionu Novoměstsko. Obce na 
Žďársku, které byly aktivní při tvorbě zamýšlené MAS „Santiniho Žďársko“ vstoupili do MAS 
„Havlíčkův kraj“. Mgr. Navrátil upozornil, že paradoxně obce na Žďársku, které jsou směrem 
k NMNM vstoupily také do MAS Havlíčkův kraj. Dále vyslovil politování nad tím, že městu Žďár nad 
Sázavou se nepodařilo vytvořit vlastní MAS. MUDr. Košťálová, člen zastupitelstva města, 
vysvětlila, že město nechtělo ztratit vedoucí funkci v MAS Santiniho Žďársko, na což zamýšlené 
obce nechtěly přistoupit. Mgr. Vintr vyjádřil myšlenku, že město Žďár nad Sázavou by se mělo 
profilovat samostatně jako přirozené centrum a vstupní brána do CHKO Žďárské vrchy. Mgr. Ifrah 
zmínil, že v konečné fázi nemusí mít MAS při čerpání dotací v novém programovacím období 
2014-2020 až takový vliv, ale souhlasí s názorem nadále pokračovat ve spolupráci s NMNM. Ing. 
Zvěřinová seznámila komisi s variantou vytvoření sdružení měst (Žďár a NMNM), např. „Žďárské 
vrchy“, které by postupně přijímalo okolní obce a případně by se pro potřeby čerpání dotací 
přetvořilo v MAS. Starostka se společně s přítomnými členy shodla na pozvání starosty NMNM na 
příští jednání komise k vytvoření vize společné spolupráce. Komise dále doporučila nadále 
pracovat na variantách zamýšlené cyklostezky Žďár – NMNM přes místní části Mělkovice a 
Veselíčko. 

ad 3. 
Komise projednala žádost Regionální sdružení mládeže pro stolní hoje a stolní kopanou Vysočina. 
Mgr. Vintr navrhl možnost vypsání grantového programu na prezentaci města v zahraničí, v rámci 
kterého by bylo možno v budoucnu hodnotit i ostatní takové žádosti. 
Usnesení 
Komise po projednání schválila příspěvek ve výši 20.000 Kč pro Regionální sdružení mládeže pro 
stolní hoje a stolní kopanou Vysočina za účelem konání Belgian open 2013 ve dnech 13. a 14. 
dubna 2013 z položky „Mezinárodní partnerství“. 
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Komise po projednání doporučuje radě města doporučit zastupitelstvu města vypsat grantový 
program „Prezentace Žďáru nad Sázavou v zahraničí“, v rámci kterého by mohly být hodnoceny 
podobné žádosti. 
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Zapsal: Václav Košťál 

Dne: 17.4.2013 

Předsedkyně komise 


